
 
Zápis ze schůze představenstva SVPZP konaného dne 10. 10. 2017, Praha 
 
Přítomni: Dvořáková, Krůdlová, Rejmontová, Walková, Kotík, Mikulka, Vlach  
 
 
 

1. Shrnutí od minulého představenstva  
Stav podkladů na MZČR ve věci zákona 48/1997 – v průběhu měsíců července a srpna jednalo SVPZP 
s dalšími Asociacemi ohledně stavu změny zákona a na základě iniciativy Czechmedu se připojilo 
k zpracování tezí a úpravy kategorizačního stromu, kterou koordinoval také JUDr. Král.  
Po několika setkáních na Czechmedu a v rámci pracovních skupin SVPZP – byly teze zpracovány a 
předány na MZČR. Dle informací MUDr. Paláta – byly některé části našich podkladů vítány, některé 
nikoli, ovšem žádné konkrétní informace doposud nejsou. Jednání další neproběhla. Z informací 
Czechmedu je zřejmé, že se čeká na příští vládu a tedy nové obsazení ministerstva. 
V průběhu léta nás taktéž oslovila ing. Pavlíková k dílčím dotazům týkajících se nového zákona, na 
tyto bylo odpovězeno a s ing. Pavlíkovou i nadále bude SVPZP v přátelském duchu koordinovat další 
postupy změny zákona, bude-li možné. MZČR potvrdilo, že jsme připomínkovým místem a zároveň i 
pro ně přijatelným diskutujícím ve věci zákona.  Dvořáková bude průběžně udržovat kontakt 
s oddělením ZP na MZČR tak, aby SVPZP bylo při zrodu a úpravě zákona a případně podá informace. 
 
SVPZP spolu s dalšími Asociacemi se zároveň připojilo k dopisu ministru MPO ve věci legislativy 
zdravotnických prostředků, zejména implementace nových přímo aplikovatelných nařízeních o 
zdravotnických prostředcích, kde cílem je informace na napjatou situaci v případě adaptace těchto 
nařízení s požadavkem na koordinaci těchto procesů, zejména v souvislosti s termínem. 
Jakmile budou bližší informace, bude SVPZP informovat. 
 
Dvořáková sdělila, že díky Mgr. Vlachovi splnilo SVPZP registraci na soudu a tedy nově zvolené 
představenstvo je již zaregistrováno. 
 
Rehaprotex –  veletrh proběhl v duchu očekávání.  BVV v posledních letech rozbilo tradici veletrhu, a 
tedy letos byť se BVV s novým vedením snažilo vyjít vstříc, zapracovalo na propagaci i doprovodném 
programu vcelku dobře, přesto byla účast zejména vystavovatelů slabá. To se odrazilo v celkové 
návštěvnosti veletrhu a jeho významu. 
Firmy vystavující shrnuly, že za takovýchto podmínek nemá v budoucnu veletrh vůbec smysl dělat. 
SVPZP bude nadále součástí veletržního výboru. Příští výbor zasedá v listopadu a účastnit se bude 
kolega Kotík. 
 

2. Příprava členské schůze – program 
Program členské schůze bude směřován zejména k informacím stavu ohledně tvorby nového zákona, 
zpracování tezí společně s Czechmedem a jejich obsah, informace ohledně nového nařízení EU pro ZP 
a dopis na MPO, komunikace s MZČR, odborem ZP… 
 
GDPR – pro členy bude připraven krátký informační seminář, aby pochopili jak uchopit toto nařízení, 
které vstoupí v účinnost v květnu 2018. 
 
V programu by měl být i plán SVPZP na rok 2018 
 
 

3. Situace našich členů versus Cech mobility 
Představenstvo se zabývalo skutečností, že Cech mobility je uzavřeným sdružením, jež jedná 
zvláštním způsobem a nestandardně udržuje vztahy s Úřadem práce při dodávkách zdravotnických 



pomůcek hrazených ze státních prostředků, přestože i firmy ve Společenstvu obdobné pomůcky 
dodávají, nemohou být členem Cechu a účastnit se akcí, které Úřady práce podporují. Je třeba, aby 
SVPZP zaujalo postoj k dalším krokům, aby se situace změnila. 
 

4. GDPR a kroky firem 
Představenstvo živě diskutovalo na mnoha povinnostmi firem a jejich značným nárůstem. Mj. i GDPR 
a usneslo se, že toto téma je nyní velmi žhavé a nutné znovu firmám připomenout a zdůraznit 
nutnost implementace tohoto nařízení do činnosti firem. Proto zajistí bližší informace na členskou 
schůzi. Úkol si převzala Kamila Walková. 
 

5. Diskuse  
V diskusi zaznělo opět jak velký nárůst administrativy, legislativy a dalších povinností leží na firmách a 
je téměř nereálné všem povinnostem řádně dostát. 
Proběhla diskuse na téma nedostatku pracovníků v oboru, diskuse nad paušálem na výdej na poukaz 
a další. 

6. Závěr 
Představenstvo další se sejde až dle dohody po termínu členské schůze, která se koná 22. 11. 2017. 
 
 
Zapsala: Dvořáková 
 


